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                                                       ROMANIA 

                                                     JUDETUL VALCEA 
                         COMUNA GOLEŞTI 
                         CONSILIUL LOCAL 

 

 
PROCES -VERBAL 

  Incheiat azi  22.12.2017 la sedinta ordinara a Consiliului Local al Comunei 
Golesti la care participa un numar de 11 consilieri din 11 consilieri in functie.  
 Domnul presedinte de sedinta da citire ordinii de zi. Se aproba cu votul a 11 
consilieri din 11 consilieri prezenti. 

1. Se supune spre aprobare procesul verbal al sedintei anterioare din data de 
28.11.2017 a Consiliului Local al Comunei Golesti. Se aproba cu votul a 11 
consilieri din 11 consilieri prezenti. 

2. Se supune spre aprobare proiectul de hotărâre cu privire la stabilirea si 
aprobarea nivelului impozitelor şi taxelor locale, a altor taxe asimilate acestora, 
precum şi amenzile aplicabile începând cu anul fiscal 2018. Se aproba cu votul a 
10 consilieri din 11 consilieri prezenti. Se abţine domnul consilier Mihai Ioan 
motivând că taxa de eliberare copii acte arhiva de 18 lei/pagină este prea mare şi 
propune să se reducă la 9 lei/ pagină, propune să se reducă taxa de cercetare la 
faţa locului sau să se încaseze la toată lumea taxa de cercetare la faţa locului. 
Domnul primar îi comunică că taxa se percepe numai dacă se eliberează 
procesul verbal de constatare la faţa locului.  

3. Se supune spre aprobare proiectul de hotarare cu privire la încadrarea şi 
delimitarea pe zone în intravilanul şi extravilanul teritorial administrativ al 
comunei Goleşti, judeţul Vâlcea, în scopul stabilirii taxelor şi impozitelor locale. 
Se aproba cu votul a 11 consilieri din 11 consilieri prezenti.  

4. Se supune spre aprobare proiectul de hotărâre cu privire la aprobarea închirieri 
prin licitaţie publică a unor spaţii din sediul primăriei, ce aparţine domeniului 
public al comunei Goleşti. Se aproba cu votul a 11 consilieri din 11 consilieri 
prezenti. 

5. Se supune spre aprobare proiectul de hotărâre cu privire la modificarea structurii 
funcţionale a aparatului de specialitate al primarului  Comunei Goleşti şi a 
serviciilor publice de interes local. Se aproba cu votul a 11 consilieri din 11 
consilieri prezenti.  

6. Se supune spre aprobare proiectul de hotărâre cu privire la aprobarea planului de 
acţiuni şi lucrări de interes local pe anul 2018, ce vor fi executate de către 
beneficiarii de ajutor social. Se aproba cu votul a 11 consilieri din 11 consilieri 
prezenti.  
 

7. Se trece la punctul diverse: 
- Are cuvântul domnul Aldescu Ion care se arată foarte mulţumit de cum a 

evoluat comuna Goleşti de când este primar domnul Ropină Dumitru cu 
privire la activităţiile cultural educative care nu se făceau cunoscute la nivel 
de comună cât şi la nivel de judeţ. 
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-  
- Are cuvântul domnul învăţător Cazacu Gheorghe care propune să se facă un 

grafic al activităţiilor cultural educative şi un parteneriat între şcoală şi 
primărie. 

- Are  cuvântul domnul consilier Mosor Gheorghe care aduce la cunoştiinţă că 
în satul Aldeşti este un trotuar care sa deteriorat şi pune în pericol cetăţeni. 
Mai propune să se aibă în vedere construirea unui pod peste Sâmnic în 
parteneriat cu comunele vecine Budeşti şi Milcoiu. 
Domnul primar îi răspunde că se va ocupa de refacerea trotuarului, iar cu 
privire la pod va lua legătura cu cele două primări în vederea găsiri unei 
soluţi. 

- Are cuvantul domnul consilier Poenaru Pompiliu care vorbeşte de drumul din 
satul Poeniţa care s-a deteriorat devenind impracticabil. Domnul viceprimar 
spune că va lua măsuri pentru remedierea acestuia. 

- Are cuvantul domnul consilier Mosor Tudor care aduce la cunoştiinţă că 
monumentul de la Blidari a început să se degradeze şi trebuie reparat. 
Propune ca la podul aflat pe DN7 la Blidari să se facă o subtraversare 
pietonală la capetele podului. Domnul primar îi comunică că va lua legătura 
cu cei de la drumurile naţionale pentru găsirea unei soluţi. 

- Are cuvântul domnul consilier Gheordun Ion care propune să se aducă 
material antiderapant la penţi. Domnul primar îi răspunde că a fost 
achiziţionată o sărăriţă şi va incerca sa puna nisip la penţi. 

- Are cuvântul domnul consilier Ţoiu Ion care propune să se pună o ţeavă de 
traversare cu supapă de sens pe Valea lui Man. 

- Are cuvântul domnul consilier Bănescu Gheorghe care solicită material 
antiderapant în satul Drăgăneşti şi ţevi pentru traversare a unor drumuri. 
Domnul primar spune că a făcut demersuri pentru achiziţionarea de ţevi, dar 
îi trebuie dimensiunile exacte. 

- Are cuvântul domnul consilier Badea Laurenţiu care solicită o maşina de 
balastru şi o ţeavă în dreptul familiei Dima. 

- Are cuvântul domnul consilier Nicula Florian care se arată foarte mulţumit 
de activitatea domnului primar cât şi de activitatea întregului aparat de 
specialitate al primarului şi de faptul cum a fost promovată comuna în 
activităţiile cultural educative. 

- Are cuvântul domnul consilier Mihai Ioan care propune ca monumentul de la 
Blidari să fie mai bine iluminat pe timp de noapte. Mai aduce la cunoştiinţă 
că domnul Popescu Nicolae Daniel a depus o cerere cu privire la închirierea 
terenului din punctul La Floricel. Domnul primar îi răspunde că a fost luat 
act de cererea domnului  Popescu Nicolae Daniel şi a fost demarată 
procedura de achiziţionare a serviciilor de evaluare a terenului respectiv în 
vederea stabiliri chirieri lunare. 
 

Drept pentru care am incheiat prezentul proces verbal. 
 
  
    Presedinte de sedinta,                                                   Secretar comuna,  
 Mitrache Constantin Adrian                                           Jr. Dinca Nicusor 
 


